
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 4. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 470

Vil ministeren redegøre for omfanget af gymnasier og erhvervsuddannelser, der har klas-

ser/hold med mere end 24 elever, samt i tabelform oplyse hvilke 20 gymnasier og 20 er-

hvervsuddannelser, der de seneste tre år har haft den største stigning i klasser/hold med

mere end 24 elever i klassen, hvor de konkrete tal også bedes fremgå af tabellen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF) og Jacob Mark (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. september 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Astrid.Caroe@ft.dk, Jacob.Mark@ft.dk og

til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg

formand
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